

聖徒交通 Announcements

一、誠摯地歡迎第一次來聚會的弟兄姊妹和朋友們，願您在這裡與我們同享神家的愛與交通。

We sincerely welcome all brothers, sisters and friends. We wish you enjoy the love and fellowship in God's house.

二、週二教會禱告聚會盼望主興起更多禱告勇士，一同來到主寶座前敬拜與祈求。(禱告聚會在梁弟兄家舉行)

May God raise more prayer warriors to pray before His throne in our Tuesday night prayer meeting held at Brother Timothy Liang's house.

三、我們將在四月十六日(本週六)舉行聖地雅歌一日遊，集合地點在 Lemon 和 La Puente 的交口，Vons 超市的停車場，我們將在上午七時半出發，請弟兄姊妹準時到達。

The outing to San Diego will be held on the coming Saturday. Let's meet at 7:30 a.m. at Von's Supermarket located at 300 N. Lemon in Walnut, the south eastern corner of Lemon and La Puente intersection.

四、我們將在本月二十四日(主日)舉行福音聚會，將請施佩琳姊妹作見證，梁家聲弟兄傳福音，盼弟兄姊妹為聚會禱告並多邀親友參加。

A gospel meeting will be held in the morning of April 24, Sunday. Sister Kelly Shi will share her testimony and brother Timothy Liang will preach the gospel. Please pray for the meeting.

亞 2:8 萬軍之耶和華說、在顯出榮耀之後、差遣我去懲罰那擄掠你們的列國。摸你們的、就是摸他眼中的瞳人。

Zec 2:8 For this is what the LORD Almighty says: "After he has honored me and has sent me against the nations that have plundered you--for whoever touches you touches the apple of his eye--

聖迦谷基督徒聚會 Christian Assembly of San Gabriel Valley



主日敬拜聚會

Sunday Worship

10:00a.m. 擘餅聚會

Breaking of Bread

福音班

Gospel Class

10:45a.m. 信息聚會

Message Meeting

兒童主日學

Sunday School

週二禱告聚會

Tuesday Prayer Meeting

7:30p.m. 敬拜及代禱

Worship and Pray

週五讀經聚會

Friday Bible Study Meeting

7:30p.m. 聚會

Worship and Study

Sunday 主日: 196 W. Holt Ave., Pomona, CA 91768

Weekday 週間: 20442 Prestina Way, Walnut, CA 91789

Tel: (909) 468-5652 / (909) 569-5288

Website: www.east.casgv.org

亞 4:10 誰藐視這日的事為小呢。這七眼乃是耶和華的眼睛、遍察全地。見所羅巴伯手拿線鉈、就歡喜。

"Who despises the day of small things? Men will rejoice when they see the plumb line in the hand of Zerubbabel. "(These seven are the eyes of the LORD, which range throughout the earth.)"

二〇〇五年四月十日

主 日 敬 拜 聚 會

一、擘餅聚會： 冷晶，錢弘

『你們也應當如此行，為的是記念我。』（路廿二 19）

二、信息聚會：

領詩：錢弘(216) 翻譯：梁殷宗宣

信息：梁家聲 報告：沈保羅

主題：耶穌是救主(2) - 生命活水

約 4:5-14

5 於是到了撒瑪利亞的一座城、名叫敘加、靠近雅各給他兒子約瑟的那塊地。6 在那裏有雅各井。耶穌因走路困乏、就坐在井旁。那時約有午正。7 有一個撒瑪利亞的婦人來打水。耶穌對他說、請你給我水喝。8 那時門徒進城買食物去了。9 撒瑪利亞的婦人對他說、你既是猶太人、怎麼向我一個撒瑪利亞婦人要水喝呢。原來猶太人和撒瑪利亞人沒有來往。10 耶穌回答說、你若知道神的恩賜、和對你說給我水喝的是誰、你必早求他、他也必早給了你活水。11 婦人說、先生沒有打水的器具、井又深、你從那裏得活水呢。12 我們的祖宗雅各、將這井留給我們。他自己和兒子並牲畜、也都喝這井裏的水、難道你比他還大麼。13 耶穌回答說、凡喝這水的、還要再渴。14 人若喝我所賜的水就永遠不渴。我所賜的水、要在他裏頭成為泉源、直湧到永生。

一、 兩種的渴

二、 三口水井

三、 四次啓示

April 10, 2005

SUNDAY WORSHIP

BREAKING OF BREAD: Jing Leng, Joseph Chien
"Do Ye This in Remembrance of Me." (Luke 22:19)

MESSAGE MEETING:

Song Leader: Joseph Chien; Interpreter: Michelle Liang

Message: Timothy Liang; Announcer: Paul Shen

Sermon: Jesus is Savior (2) – Living Water

John 4:5-14

5 So he came to a town in Samaria called Sychar, near the plot of ground Jacob had given to his son Joseph. 6 Jacob's well was there, and Jesus, tired as he was from the journey, sat down by the well. It was about the sixth hour. 7 When a Samaritan woman came to draw water, Jesus said to her, "Will you give me a drink?" 8 (His disciples had gone into the town to buy food.) 9 The Samaritan woman said to him, "You are a Jew and I am a Samaritan woman. How can you ask me for a drink?" (For Jews do not associate with Samaritans.) 10 Jesus answered her, "If you knew the gift of God and who it is that asks you for a drink, you would have asked him and he would have given you living water." 11 "Sir," the woman said, "you have nothing to draw with and the well is deep. Where can you get this living water?" 12 Are you greater than our father Jacob, who gave us the well and drank from it himself, as did also his sons and his flocks and herds?" 13 Jesus answered, "Everyone who drinks this water will be thirsty again, 14 but whoever drinks the water I give him will never thirst. Indeed, the water I give him will become in him a spring of water welling up to eternal life."

1. Two kinds of thirsty

2. Three wells

3. Four times of revelation